
 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa  19.01.2024 

 

Program: viď príloha Pozvánka 

 

K bodu l/ Otvorenie 

Starosta obce p. Igor Daško  privítal prítomných poslancov obce a hostí na zasadnutí  OZ 

a oboznámil ich s programom rokovania. Starosta vyzval poslancov k pripomienkam k bodom 

rokovania. Poslanci nemali žiadne pripomienky a program jednohlasne odsúhlasili. 

 

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov 

Zapisovateľ:    Katarína Slamková  

Overovatelia:  Jaroslav Kotras 

                         Andrej Barták  

 

K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  predniesol starosta obce a 

skonštatoval, že uznesenia  sú splnené.  

 

K bodu 4/ Cenová ponuka od fa JRK – systém Elvis 

Starosta informoval poslancov o cenovej ponuke od firmy JRK na elektronický systém ELVIS, 

ktorý monitoruje nakladanie s odpadom na základe, ktorého obec získava prehľad o reálnych 

množstvách produkovaného a vyvážaného odpadu z domácností. Vysvetlil im komplexný 

monitoring zberu a dodal, že odpad nie je vážený. Ďalej starosta oboznámil poslancov 

o vážiacom systéme zberu zmesového komunálneho odpadu z každej domácnosti, ktorú 

v budúcnosti plánuje zberová spoločnosť Marius Pedersen. Po diskusii skonštatovali, že 

elektronický systém zberu odpadu od firmy JRK nerieši situáciu, nakoľko to nie je vážiaci 

systém a počkáme na ponuku od našej zberovej spoločnosti, ktorá má v pláne odpad z každej 

domácnosti aj vážiť a tým vznikne prehľad o tom, koľko jednotlivá domácnosť odpadu 

produkuje. 

 

K bodu 5/ Príprava fašiangov 

Fašiangové slávnosti sú naplánované na 10.2.2024 a stretnutie poslancov a sponzorov ohľadom 

príprav prebehlo. Kapela na večernú zábavu je zarezervovaná, tiež muzikanti do sprievodu po 

obci. Naplánované je varenie kapustnice a podávanie zabíjačkových špecialít vo dvore 

obecného úradu. 

 

K bodu 6/ Rôzne 

Starosta informoval poslancov, že stretnutie ohľadom kúpy pozemku od spoločnosti Farma 

Kameničany na rozšírenie pozemku pri sklade DHZ sa uskutočnilo a je potrebné dať 

vypracovať nový geometrický plán. Ďalším bodom diskusie bolo odmeňovanie zamestnancov 

na dohodu a poslancov obecného zastupiteľstva. Na základe návrhu, ktorý predniesol starosta, 

poslanci po diskusii jednohlasne schválili zvýšenie odmien zamestnancom na dohodu a taktiež 

schválili zvýšenie odmien poslancom obecného zastupiteľstva s platnosťou  od 1.1.2024.  Ďalej 

poslanci navrhli navýšenie platu starostu, ktorý upravuje zák. č. 320/2018 Z.z. ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon NR SR č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov 

a novele č. 154/2011 Z.z. v znení neskorších zmien a doplnkov  z 35% na 50%, ktorý po diskusii 

jednohlasne odsúhlasili a schválili  s platnosťou od 1.1.2024. 

 



K bodu 7/ Návrh na uznesenie  

 

Uznesenie č. 1/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

l. b e r i e   n a    v e d o m i e: 

 

a/ Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

b/ Cenová ponuka od firmy JRK 

      c/ Príprava fašiangových slávností 

      d/ Vypracovanie geometrického plánu  

       

2. s c h v a ľ u j e: 

 

a/ Zvýšenie platu zamestnancom na dohodu  

b/ Zvýšenie odmien poslancov obecného zastupiteľstva 

      c/ Zvýšenie platu starostu obce na 50% podľa § 4 zákona č. 253/1994 Z. z. 

 

  

K bodu 8/ Záver 

Starosta poďakoval poslancom a hosťom za účasť a ukončil rokovanie 

 

 

Zapísal:             …………………… 

 

Overovatelia: 

 

        …………………… 

  

             ……………………. 

  

 

Igor Daško, starosta obce     ……………………. 

 

 

 


